

DEUTSCHER KALIBRIERDIENST **DKD**

Kalibrierlaboratorium für Radioaktivität

Calibration laboratory for activity, specific activity, photon flux and particle flux

Akkreditiert durch die / accredited by the

Akkreditierungsstelle des Deutschen Kalibrierdienstes

Eckert & Ziegler Isotope Products
DBA Isotope Products Laboratories
24937 Avenue Tibbitts
Valencia, CA 91355



Kalibrierschein
Calibration Certificate

Kalibrierzeichen
Calibration label

001338
DKD-K-36901
2012-09

Gegenstand Object	Multiple gamma ray emitting large volume source
Hersteller Manufacturer	Eckert & Ziegler Isotope Products
Typ Type	EG-ML
Fabrikat/Serien-Nr. Serial number	1624-33
Auftraggeber Customer	Daiichi Clarity Company Ltd. 3-4-10, Miyamae, Sakura-shi Chiba, 285-0005 Japan
Auftragsnummer Order No.	217443
Anzahl der Seiten des Kalibrierscheines Number of pages of the certificate	3
Datum der Kalibrierung Date of calibration	1 Sep 12

Dieser Kalibrierschein dokumentiert die Rückführung auf nationale Normale zur Darstellung der Einheiten in Übereinstimmung mit dem Internationalen Einheitensystem (SI).

Der DKD ist Unterzeichner der multilateralen Übereinkommen der European co-operation for Accreditation (EA) und der International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) zur gegenseitigen Anerkennung der Kalibrierscheine.

Für die Einhaltung einer angemessenen Frist zur Wiederholung der Kalibrierung ist der Benutzer verantwortlich.

This calibration certificate documents the traceability to national standards, which realize the units of measurement according to the International System of Units (SI).

The DKD is signatory to the multilateral agreements of the European co-operation for Accreditation (EA) and of the International Laboratory Accreditation Cooperation (ILAC) for the mutual recognition of calibration certificates.

The user is obliged to have the object recalibrated at appropriate intervals.

Dieser Kalibrierschein darf nur vollständig und unverändert weiterverbreitet werden. Auszüge oder Änderungen bedürfen der Genehmigung sowohl der Akkreditierungsstelle des DKD als auch des ausstellenden Kalibrierlaboratoriums. Kalibrierscheine ohne Unterschrift und Stempel haben keine Gültigkeit.

This calibration certificate may not be reproduced other than in full except with the permission of both the Accreditation Body of the DKD and the issuing laboratory. Calibration certificates without signature and seal are not valid.

Stempel Seal	Datum Date	Leiter des Kalibrierlaboratoriums Head of the calibration laboratory	Stellvertreter Deputy	Bearbeiter Person in charge
	21 Aug 12	 Dr. Van Dalsem	Catterson	 Catterson / Dey Van Dalsem

24937 Avenue Tibbitts
Valencia, CA 91355

Tel: +1-661-309-1010 Fax: +1-661-257-8303
www.ezag.com

1800 North Keystone Street
Burbank, CA 91504